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Cost Analysis

The initial investment required to construct each of the five feedlot systems described earlier is summarized in tables 10-14 (pages 19-23). For each system, the cost of a facility with a one-time capacity of 750 head, 1,500 head, and 5,000 head is shown.

All systems are designed to meet EPA guidelines.

It was assumed that the land was already owned; hence, no investment cost is shown for land. However, if a site for the feedlot must be acquired, this investment cost should be added. The estimated number of acres needed for the feedlot and the environmental structures is shown for each system and capacity. Also, well capacity and cost are site specific and are not included here.

All other items reflect a new purchase or construction cost, including design fees. For many feeders, some of the items listed already may be available.

Tables 10-14 also show the annual cost of owning and maintaining each feedlot. In table 15 (page 24) the assumed depreciable life is shown for each component. With proper care, however, most of the components should be functional for a considerably longer period.

A capital recovery charge based on the expected life and an annual interest charge of 6 percent on the value of the investment was included. Annual insurance costs and property taxes were estimated at 1.5 percent of the initial investment. A rental charge or opportunity cost for land of $125 per acre per year also was included.

The assumed repair-cost rates also are shown in table 15. These indicate expected annual repair and maintenance costs as a percent of the initial investment. No maintenance for earthwork mounds is shown. Rather, it was assumed that they would be rebuilt every five years.

Besides the annual ownership costs, each system has different costs for manure handling, labor, and feed rations. The estimated costs for moving both solid and liquid manure are shown in tables 18-20. These were based on custom handling charges of $1.50 per ton for solid manure and $0.01 per gallon for liquid manure. Labor costs were charged at a rate of $10.00 per hour. An average labor requirement of two hours per head for yearling steers and three hours per head for steer calves was assumed.

The time required to scrape lots or buildings for each 150-head pen was assumed to be 0.50 hours per week for the two earthen lot systems; 0.75 hours per week for the concrete lot with shed; and 0.50 hours per week for the solid floor confinement system plus a bedding cost of 5 pounds per head per day was used at one cent per pound. For the confinement building with slatted floors, no labor for scraping was included. The systems have different manure quantities and handling costs, but when put on a per head per day basis they are identical when rounded to the whole cent.

Feed usage assumptions for each system and for yearling steers and steer calves are summarized in table 7. To estimate the cost of each ration the following feed prices were used:

Corn ......................... $2.30 per bushel

Hay..................................... $60 per ton

Modified Distillers Grains.. $39.10 per ton

Supplement............... $0.16 per pound

These values reflect average prices over the past decade. Other non-feed costs are summarized in table 16 (page 24). These were assumed to be the same for each of the five systems analyzed.

Tables 18, 19, and 20 (pages 25-27) summarize the total costs of gain for each of the systems, at three different capacities. For yearling steers, two turns of cattle per year were assumed, while for steer calves only one turn was assumed. Costs for each component of the systems for each type of cattle are calculated per head, per head per day, and per pound of gain.
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Анализ затрат 

Первоначальные инвестиции, необходимые для строительства каждого из пяти описанных типов ферм, представлены в таблицах 10-14 (стр. 19-23). Для каждой системы показаны затраты единовременном содержании поголовья скота в 750, 1500 и 5000 голов. Каждая система спроектирована в соответствии с требованиями Агентства по охране окружающей среды.

Было принято допущение, что земля уже находится в собственности фермера, таким образом инвестиционные затраты на покупку земли не были заложены в расчет. Однако если требуется покупка площади для фидлота, то необходимо будет заложить в план данные инвестиционные затраты. Также для системы каждого типа и мощности  представлена примерная площадь, необходимая для строительства откормочной площадки и природоохранных объектов. Не были учтены расходы и производительность источников воды, так как они являются специфичными для каждого объекта.

Все статьи затрат на новые объекты отражают стоимость покупки или строительства, включая стоимость разработки проекта. Возможно, что у некоторых фермеров многие из перечисленных объектов уже имеются в наличии. 

В таблице 10-14 представлены затраты на владение и содержание каждого типа фидлота. В таблице 15 (стр.24) представлены предположительные сроки службы каждого объекта. Однако при правильном обслуживании, срок службы большинства компонентов может быть значительно более долгим.

Сумма амортизации, рассчитанная на основе предполагаемого срока службы и ежегодного списания 6% стоимости, была также учтена. Расходы на страхование и налоги на собственность были установлены в размере 1.5% в год. Также были включены затраты на аренду или альтернативные издержки за пользование землей, в размере 125 $ на 1 акр в год.

В таблице 15 содержатся данные о ежегодных затратах на ремонт. Они рассчитаны в процентах от первоначальных инвестиций. В таблицах не показаны текущие расходы на содержание курганов. Однако было заложено в расчет, что каждые 5 лет будут строиться новые курганы. 
Помимо стоимости владения, специфичными для каждой системы являются расходы, связанные с удалением навоза, оплатой труда и кормовыми рационами. Расчетная величина затрат на перемещение навоза и навозной жижи показана в таблицах 18-20. Она рассчитана исходя из стоимости работ в размере 1.50 $ за тонну твердого навоза и 0.01 $ за галлон жидкого навоза. Затраты на оплату труда приняты в размере 10.00$ за час. Средние трудозатраты были приняты в размере 2 чел.-час на 1 бычка на откорме и 3 чел.-час на 1 голову теленка.

Были приняты следующие затраты  времени на очистку навоза на каждые 150 голов: 0.5 часа в день в земляных загонах, 0.75 часа в день в открытом загоне с бетонным полом и укрытием, 0.5 часа в неделю при закрытом содержании в помещениях со сплошным полом (было использовано 5 фунтов подстилки в день на голову скота, по цене в 1 цент за фунт). Для закрытого помещения со щелевым полом затраты ручного труда на уборку навоза не были включены. Несмотря на то что в каждой из систем объем навоза и общие затраты на его вывоз будут различаться, в расчете на 1 голову в день они совпадают с округлением до 1 цента.

Потребность в кормах для каждой системы показана в таблице 7. Для расчета стоимости рациона были приняты следующие цены:

Кукуруза  ..................................  $2.30 / бушель  Сено........................................................... $60/т  Модифицированная барда....………..$39.10 /т

Кормовые добавки ........................$0.16 /фунт
Данные цены отражают ситуацию на рынке за последние 10 лет. Другие расходы, не относящиеся к кормлению, представлены в таблице 16 (стр.24). Было принято, что их величина равна для каждой из пяти описанных систем содержания.

Таблицы 18, 19 и 20 (стр. 25 - 27) отражают общую стоимость прироста для каждой из систем содержания, в трех разных вариантах размера поголовья. Для бычков было заложено два оборота стада в год, в то время как для телят  - только один оборот. Затраты выражены в расчете на 1 голову КРС, на голову в день и на 1 фунт прироста.




